
AGENDA MR BALANS d.d. 3-10-2023 
Begintijd: 20.00u eindtijd: 21.30u  
 
 

Notulist: Lianne   Voorzitter: Mehmet 
Aanwezig: online: Janneke en Marit ,  live: Anouk, Bart, Ana, Mehmet, Frank, Daan, 
Lianne en Koen 
 

 Onderwerp Toelichting Notulen 

1 Notulen  Mehmet geeft wat puntjes door aan Koen. Dank aan Koen 
als notulist.  

2 Mededelingen Directie 
Team 

Marit:  
-We zijn gestart met een volledige bezetting, we zitten 
‘ruim’ in de formatie. Sharmini is haar werkzaamheden 
aan het opbouwen en we hebben een aantal 
ondersteuners rondlopen. Wel zullen een aantal collega’s 
op korte (of iets langere) termijn met zwangerschapsverlof 
gaan.  
-Er is een prettig startgesprek met Patricia Striekwold 
(clusterdirecteur) geweest.  
-Hiernaast zijn er regelmatig overleggen met Michelle van 
Die (Vlietkinderen) om samen te zien hoe we ons kc 
krachtig vorm kunnen geven. Uitdagingen die we in de 
samenwerking tegenkomen zijn bijvoorbeeld gebruik van 
elkaars gebouw en spullen, inzet van personeel en de 
inzet van financiën. Hierover blijven we in gesprek en gaan 
we op zoek naar mogelijkheden. 
-Marit vertelt over het veranderde inspectiekader. Hierbij 
krijgen scholen kort van te vorentevoren te horen dat er 
een bezoek zal plaatsvinden en zijn de eisen aangescherpt. 
Directie probeert hier pro actiefproactief mee bezig te zijn 
door bijvoorbeeld samen met IB te kijken of alle zaken op 
orde zijn. 
Anouk: 
-Er zijn de afgelopen weken veel informatieavonden 
geweest. 
-De Kinderboekenweek gaat starten. 

3 Klimaatbeheersing Hoe staat het er 
voorervoor? 
 

Lucas Onderwijs moet toestemming geven voor het 
klimaatbeheersingsplan.  
Er was een mooi plan opgesteld in samenwerking in 
samenwerking met facilitaire zaken. Voor dit plan is groen 
licht gegeven. De ‘bouwer’ heeft opdracht gekregen om zo 
snel mogelijk aan de slag te gaan met de werkzaamheden. 
Natuurlijk moet er goed gekeken naar een geschikt 
moment om hiermee te starten. Een gedeelte van de 
werkzaamheden (ventilatie) zal voor het einde van de 
meivakantie gedaan worden. De overige werkzaamheden 
zullen in de zomervakantie worden gerealiseerd.  



4 Formatie i.r.t. 
begroting 

 Daan licht de begroting toe. Door een subsidie die we de 
afgelopen twee jaar hebben gekregen, hebben we extra 
middelen in kunnen zetten. Momenteel wordt het 
grootste gedeelte van de middelen uitgegeven aan de 
inzet van personeel. Als we deze middelen in 2025 niet 
meer krijgen, zullen er wellicht andere keuzes gemaakt 
moeten gaan worden. De vraag aan de MR: zijn we het 
eens met de inzet van middelen, waarbij het grootste 
gedeelte gaat naar personeel. De MR kan zich vinden in de 
keuzes die zijn en worden gemaakt. Daan stuurt het 
excelExcel bestand door aan de MR ter naslag. 

5 Taakverdeling MR 

 
 

Kort afstemmen 
wie welke taak 
heeft binnen de 
MR 

Mehmet blijft voorzitter.  
Lianne notuleert. 
Janneke en Anouk blijven secretaris. 

6 Vergaderdata Plannen welke 
data we 
vergaderen dit 
jaar met welke 
starttijd. 

We plannen de vergaderingen op maandagen, dinsdagen 
en donderdagen. 
 
Vergaderdata: 
-donderdag 7 december (start 19:30 uur) 
-dinsdag 23 januari (start 20:00 uur) 
-maandag 26 februari (start 19:30 uur) 
-donderdag 4 april (start 19:30 uur) 
-dinsdag 28 mei (start 20:00 uur) 
-maandag 24 juni (start 19:30 uur) 
 
We zullen na elke vergadering weer een stukje in de 
Veldpost zetten namens de MR. Voor de volgende 
vergadering doen Frank en Ana dit. 

7 Jaarplanning Hoe pakken we 
het vergaderen 
dit jaar aan? 
Onderwerpen 
aandragen, 
wanneer komen 
deze op de 
agenda. 

In januari: verkiezingen 2 vertrekkende leden vanuit 
personeelgeledingpersoneel geleding 
Samenwerking OV? -> Waar nodig zullen onderwerpen 
met elkaar afgestemd worden  
Lustrum 
Communicatie(plan) 
Vanuit oudergeleding behoefte aan voldoende tijd tijdens 
de vergadering om van inzichten te kunnen wisselen.  
We spreken af dat iedereen punten voor de agenda 
minimaal twee weken van te vorentevoren ingediend 
moeten worden.  

8  Ouders 
informeren uitjes 
(punt uit vorige 
vergadering) 

Wat kunnen we 
al vroeg 
communiceren 
en wat komt 
later. 

Janneke licht toe dat het streven is om echt zo vroeg 
mogelijk te communiceren welke uitjes/evenementen 
gepland zijn. Helaas lukt dit niet altijd omdat we 
bijvoorbeeld afhankelijk zijn van externe partijen. 
Belangrijk om weer even in Teaminfo te laten zetten wat 
de afspraken zijn rondom bijvoorbeeld tijdsloten voor 
rapportavonden. Ook is het belangrijk na te denken over 
wanneer we een bericht versturen (zodat iedereen 
eerlijk kan reageren). 

9 Rondvraag  -Er wordt gevraagd of de uitslag van het 
tevredenheidsonderzoek met alle ouders zal worden 



 
 

 
 

gedeeld. Dat zal gaan gebeuren, waarschijnlijk in de 
volgende Veldpost. 
-Het kindertevredenheidsonderzoek riep nog wat vragen 
op die verder uitgezocht kan worden. Er wordt gezocht 
naar een goede manier om hier vinger aan de pols te 
houden. 
-Er wordt gesproken over het bericht wat uit is gegaan 
over wat kinderen dragen. Marit heeft vanuit ouders 
uiteenlopende reacties op dit bericht gekregen. Dit 
vraagstuk blijft heel moeilijk, wij kunnen niet voor ouders 
bepalen wat geschikt is om te dragen voor jun hun 
kinderen.  
-Ouders van kinderen die al naar school gaan als ze nog 3 
zijn, hebben nog geen toegang tot Social Schools (pas als 
de kinderen 4 zijn). Hoe kunnen we deze ouders wel goed 
op de hoogte houden? Radhia is hier heel alert op, we 
blijven hier scherp op letten. 
De nieuwe leden ontvangen  graagontvangen graag de 
statuten en MR reglementen. 


